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Kvalt 29.04.2024 § 18  
  

 
Hallintosäännön mukaisessa järjestyksessä Perussuomalaisten valtuustoryhmä 
jätti kaupunginvaltuustolle liitteenä olevan aloitteen. 

  
 
Päätös Kaupunginvaltuusto päätti yksimielisesti lähettää aloitteen 

kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 
 
 
Kauprltk 09.10.2024 § 42     
    
 
Selostus Kaupungin omistamien venerantojen talvihoidosta jätetyn valtuustoaloitteen 

mukaan kaupungin tulisi järjestää venerantojen auraaminen niillä rannoilla joilla 
talvisin arvioidaan olevan käyttäjiä. Kaupungilla on seitsemän venerantaa joita ei 
ole aiemmin kaupungin toimesta aurattu. Aloitteen mukaan venerannassa 
riittäisi pysäköintialueen auraaminen 3-5 kertaa talvessa.  

 
 Kaupunkirannepalvelut ovat selvittäneet asiaa. Mikäli venerantojen 

pysäköintialueita halutaan käyttää talvella  tulisi niitä aurata samalla tiheydellä 
kuin niille vieviä yksityisteitä. Venerantojen käyttäjien tasapuolisen kohtelun 
nimissä kaikki talvikäytössä olevat venerannat tulee aurata.  

 
 Kustannustehokkainta on, että parkkialueen auraa sama urakoitsija joka auraa 

venerannoille menevän yksityistien. Normaalitalvena aurauskertoja on noin 
kaksikymmentä. Kustannustehokkaimman vaihtoehdon mukaan arvioidaan, 
että yhden aurauskerran kustannus olisi noin 25 €/krt/alue (alv 0 %). Tämän 
perusteella kokonaiskustannuksien arvioidaan olevan noin 3 500 euroa (alv 0 %) 
talvessa. 

 
 Venerantojen talvihoito katsotaan olevan mahdollista, mikäli jokainen auraaja 

sitoutuu hoitamaan venerannan talvihoidon sekä vastaa mahdollista toisille tai 
kolmansille osapuolille aiheutuvista vaurioista kuin omistaan. Lisäksi 
aurauskustannuksien on pysyttävä maltillisella tasolla. Tulevan talven 
kokemuksen perusteella voidaan ratkaista seuraavien talvien 
aurauskäytännöstä. 

 
Valmistelija Kuntatekniikan päällikkö 
 
Lisätietoja Kuntatekniikan päällikkö Teemu Laitinen, 044 755 9332, 

teemu.laitinen@outokummunkaupunki.fi 
 
Esittelijä Kaupunkirakennejohtaja 

 
Päätösehdotus Kaupunkirakennelautakunta päättää esittää  kaupunginhallitukselle ja edelleen -

valtuustolle, että venerantojen auraaminen toteutetaan yllä kuvatulla tavalla. 
 

Päätös Kaupunkirakennejohtajan ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 



Merkitään, että Eija Poutiainen ja Lari Naumanen saapuivat kokoukseen klo 
18:08 tämän pykälän käsittelyn aikana. 
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